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قلعهنويي: دست 90 درد نكند

جام جم آنلاين: سرمربي تيم فوتبال تراكتورسازي با تاكيد براينكه فوتبال غير پاك يك ريال هم نميارزد، گفت: دست

برنامه 90 درد نكند كه با گشودن پرونده دلالي، رسيدن به فوتبال پاك را دنبال ميكند.

جام جم آنلاين: سرمربي تيم فوتبال تراكتورسازي با تاكيد براينكه فوتبال غير پاك يك ريال هم نميارزد، گفت: دست برنامه 90 درد
نكند كه با گشودن پرونده دلالي، رسيدن به فوتبال پاك را دنبال ميكند.

امير قلعهنويي درباره طرح دوباره بحث دلالي گفت: طبيعتا اولين اصل پيشرفت فوتبال، پاكي و سلامت آن است و وقتي اين پاكي
وجود نداشته باشد، فوتبال يك ريال هم ارزش ندارد. وي با بيان اينكه در همه جاي دنيا واسطهها يا &#171;ايجنتها» به صورت
قانوني فعاليت ميكنند و كاملا قابل احترام و اعتماد هستند، افزود: واسطهگريها در ايران بدون قانون انجام ميشود و اين مسائل در

ايران غير رسمي است.

به همين دليل، از برنامه &#171;90» تشكر ميكنم كه بحث مبارزه با دلالي را باز كرد. قلعهنويي خاطرنشان كرد: اين بحث بالاخره
بايد يك جا تمام شود و بايد ماهيت كساني كه دست به هر كاري ميزنند تا جام كسب كنند، مشخص و با آنها برخورد شود. همه چيز

بايد به قانون تبديل شود و از سليقهها پرهيز كرد، متاسفانه قانون در فوتبال ما قائم به فرد و برخوردها سليقهاي است.

سر مربي تراكتور سازي در گفتوگو با ايسنا در رابطه با شرايط اردوي آنتاليا هم اظهار كرد: محلي كه ما براي اردو به آنجا رفته بوديم،
يكي از قشنگترين جاهاي دنياست و همهگونه امكانات اردويي در آنجا فراهم است. تنها مشكلي كه در اردوي ما وجود داشت اين
بود كه ما در زمان مناسبي به آنجا نرفته بوديم. اگر اردوي ما يك هفته ديرتر و همزمان با نيم فصل اروپا برگزار ميشد، ميتوانستيم با

تيمهاي زيادي منجمله روسها بازي كنيم.
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